
Side 1 af 4

Skolebestyrelsesmøde                  
Pilegårdsskolen 

Referat 

Data om mødet: Møde nr. 10-2021 
 
Dato: Torsdag den 16.12.21 

Tid: 17.30 – 20.30  

Sted: Online: Google meet 

Forbered: Læs dagsorden og bilag 

Bemærkninger til mødet:  
 

Mødeleder: Dorit 
 
Ordstyrer: Kaj 
 
Afbud fra:  
 
Suppleanter:  
 
Fraværende: Dennis, Mikkel, Anja 
 
Pauser:  5 min  

 
Servering:  

 
 
Dagsorden:  
 

 
Bilag 

 
referat: 

 
Varig 
hed:  
min. 

Faste punkter, indledning: 
 
0. præsentation af alle 
 
 
1. Bemærkninger til referat af møde nr. 8 
    2021  
    
2. Godkendelse af dagsorden 
 
 
3. Meddelelser fra 
    a. elevrepræsentanter 
 
 
    b. formanden 
 
 
 
    c. skoleledelsen, herunder områdeleder.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
0. 
 
 
 
1. 
 
 
2. 
 
 
 
3.a 
 
 
3.b 
 
 
 
3.c1 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Ingen bemærkninger 
 
 
Godkendt 
 
 
 
Ingen meddelelser 
 
 
Formanden har været til FRO møde. 
Snak om håndtering af corona og 
dialog om evt. skolelukninger. 
 
Rammen for fjernundervisning er 
blevet meldt ud. Den korte periode 
for fjernundervisningen er med kort 
frist og for en meget kort periode, er 
en af årsagerne til at rammen blev 
som den er nu. 
 
Det svingede meget ifht. smitten på 
skolen. 
Det bliver formodentlig de samme 
regler vi vender tilbage til som da vi 
lukkede skolen. 
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- status om covid-19 
 
     
 
 
 
 
 
 
 
c.1 Elev til- og afgang 
 
 
 
 c.2 SFO til- og afgang, personale og børn 
      
d. medarbejdere 
 
 e. andre 
 
 
 
 
Punkter til behandling: 
 
4.a a Nedsættelse af ansættelsesudvalg til 
pædagogisk afdelingsleder. 
Ansættelsesudvalget består af lærer Charlotte 
og lærer Christian samt to repræsentanter valgt 
af skolebestyrelsen, samt ledelse. På sidste 
møde blev det drøftet, at Kirstine og Dorit skal 
være repræsentanter fra SB. Skolebestyrelsen 
skal her formelt udvælge kandidater 
 
 
4.b Budgetstatus – ønsker til prioriteringer 
til næste års budget. Kaj fremlægger og SB 
har mulighed for at drøfte overordnede 
prioriteter.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3.c2 
 
 
 
3.d 
 
3.e 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.a 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.b 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Samtaler for ny afdelingsleder er 
blevet fundet efter samtaler og 
starter op januar 2022. 
 
Unge profil undersøgelse vil blive sat 
i værk på alle skoler i 
januar/februar. Forældre er 
orienteret i dag.  
 
 
1 elev fraflyttet Kommunen. 1 elev 
indmeldt, skoleskift. 4 elever 
udmeldt, skoleskift. 
Ingen bemærkninger 
 
Ingen bemærkninger 
 
Ingen meddelelser 
 
For solkolonierne er der ny formand. 
Christian. 
 
 
 
 
På efterbehandling er 
ansættelsesudvalget godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Budget 2022 blev drøftet.  
Efterspørgsel på at prioritere Efter-
videreuddannelse. 
 
Drøftelse om temadage kunne 
prioriteres, hvilket medarbejderne 
tænker skal hænge sammen med de 
pædagogiske overvejelser for 
temadagene. 
 
Spørgsmål på hvorfor det er så lavt 
sat for geografi og kristendom? Det 
kan være pga. læringsplatforme i 
høj grad bruges i de fag og derfor 
dækket af AV licenser. Kaj kigger 
dog nærmere på det indtil næste SB 
møde. 
 
Der spørges til hvorfor bufferen er så 
stor. Det er for at kunne prioritere 
hvis noget skal skiftes ud, såsom 
kopimaskiner, madkundskabs 
hvidvare eller andre store uforudsete 
udgifter.  
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4.c Trafikudfordringer – Hvad er næste 
skridt? V. Thor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.d Principper for brug af IT i 
undervisningen – sidste tjek af formulering 
efter drøftelse med personalet. Særligt 
fokus på  

 Hvis det besluttes, at der kommunikeres på anden 
måde end Aula (f.eks. via sociale medier) så skal 
det aftales, hvordan man sikrer, at alle forældre 
orienteres og at alle elever har adgang til denne. 
Det kan ikke forventes forældre, elever eller 
personale opretter profiler på sociale medier. 

 Hvis anden digital undervisningsform end 
chromebook benyttes, skal det sikres at alle elever 
har adgang til denne. 

 Det kan ikke forventes, at elever benytter egen 
mobiltelefoner eller andre enheder i 
undervisningen. Ønsker personalet at benytte fx 
mobiltelefoner i undervisningen, har de ansvar for 
at alle har lige mulighed for at deltage. 

 Brug af apps, online resurser og sociale medier skal 
ske med omtanke og kun til undervisningsbrug. 
(minimering af dataindsamling) 

 

 

 

4.e Brev til skolebestyrelsen om beslutning 
om 6 børnehaveklasser 2022 

 
 
 
 
 
4.c 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.d 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.e 
 

 
Budgettet tages igen op ved næste 
møde. 
 
 
 
Tre dage var trafik udvalget ude og 
se på skolens trafikale udfordringer.  
 
Der var hovedsageligt cykel 
udfordringer, med cykelister på 
fortovet og farlige situationer ved 
parkering/kys og kør. Nogen sætter 
børnene af inden kys og kør. Der 
skal noget fysisk til for at ændre 
adfærden. Fx bomme for at stoppe 
cykling uhensigtsmæssige steder. 
Eller mere overdækning ved 
cykelparkeringerne. SB er dermed 
tilbage til de forslag der blev sendt 
tidligere til teknisk forvaltning. 
 
At der er forskellige SFO matrikler 
længere væk fra skolen, gør også en 
forskel ved, at mange måske vælger 
at køre deres mindste børn i skole. 
Som ved cykling ellers skulle trække 
cyklen på SFO efter skole. 
 
 
Emnet har været i PU, men med kun 
få PU medlemmer til mødet. Det 
skulle have været på skolemøde 
mandag d. 13. dec. som blev aflyst 
grundet planlægning af 
nødundervisning/pasning. 
 
Det tages op med hele lærergruppen 
på næstkommende skolemøde. 
Kaj tager SB´s intention om 
princippet med til mødet. Bla. at alle 
elever skal have lige muligheder. 
 
Evt. dele det op i to dele:  

 Kommunikationsdel  
 Undervisningsdel. (andet end 

chromebooks) 
 
kommunens IT strategi skal nok 
kigges på ifht. princippet. 
 
Elevrådet inddrages også i processen 
hvor brug af IT kommer på 
elevrådsdagsorden. 
 
 
 
SB drøftede høringssvar. Formanden 
sender der pr. mail rundt for sidste 
eftersyn inden det sendes afsted. 
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Faste punkter, afslutning /Dorit 
 
5. Punkter fra kontaktforældre/forældre 
- Status fra forældremøderne 
 
 
6. Drøftelse af dagsordenspunkter til 
kommende møder/Dorit 
Forslag til punkter til næste møde: 
Punkter til kommende møder: 11.01.22 
 
- Principper – fortsat gennemgang med 1. 
behandling af principper om:  
- Tildeling af efter- og videreuddannelse  
- Skiftende skemaer/fleksibel planlægning  
- Holddannelse  
- Skemalægning  
- Ekskursioner  
 
Kommende møder: 
- Evaluering/status på ”rulleområde”. Elever og 
Kaj 
- Trivsels- og moderniseringspuljen 
- Brug af mobiltelefoner/BOYD 
 
 
7. Aftaler om forplejning ved næste møde  
11.01.22  
 
8. Eventuelt, herunder evt. lukket møde   
 
 

 
 
 
5 
 
 
 
6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7 
 
 
8 

 
 
 
Ingen emner fra 
kontaktforældre/forældre. 
 
 

 Princip for anvendelse af IT 
(hvis det er blevet vendt i 
personalegruppen) 

 Opfølgning på høringssvar. 
 

 Høringssvar på 
kvalitetsrapporten. 

 
 2. behandling af budgettet 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kaj 
 
 
Vi siger tak for samarbejdet til 
Dennis og glæder os til, at byde 
Mads velkommen ved 
Pilegårdsskolen skolebestyrelse 
 
 
Mødet slut kl. 20.44 

 

 


